

CVSTOS

THE TIME KEEPER

Re-Belle Sakura
Re-Belle Papillon
Re-Belle Rose

CVSTOS opens doors to a new world, made of dreams and wonders by expanding its collection dedicated to women. After a first success with the Re-Belle Sakura model and its unique snow setting, Cvstos offers color variations with blue, pink or yellow Sapphires and green Tsavorites that adorn the elegant curves of the case.

This year, an open rose complete these enchanting flower composition and a poetic flight of delicate butterflies, painted by hand or set with stone in shimmering colors, emphasizes the precious interpretation of this beautiful floral composition. Each rose or butterfly is placed as an 'applique' or even finely integrated in the dial, itself surmounted by a thin layer of real mother of pearl.

These exceptional pieces are made of 5N pink gold or steel and are worn on an elegant alligator leather strap perfectly matching with the colors of the various dial ornaments and the precious stones of the case.

An ode to the beauty of the passing time and its rebirth ... Where 'Haute Horlogerie' blends harmoniously with artistic crafts and high jewellery.

Technical Data

RE-BELLE Case Tonneau-shaped, 47.20mm x 36.00mm

Materials Steel or 5N red gold. Polished case

Setting diamond, sapphires or Tsavorites

Caseback Open with sapphire crystal

Crystal Sapphire, none-reflecting coating

Screws Polished titanium grade 5, exclusive CVSTOS TECHNOLOGY pattern

Crown Screw-down, polished titanium grade 5, Red gold or steel insert set with diamond

Dial Mother of pearl with handmade painted flowers or butterflies

Indexes Bezel diamond

Hands Pierced, chromed or gold plated and Super-Luminova treated

Calibre CVSTOS 551 automatic

Sakura functions Hour, minute, second and large date, second time zone

Papillon & Rose functions Hour, minute and central second

Power-reserve 42 hours

Jewels 23

Rotor Exclusive CVSTOS TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY alloy

Frequency 28,800 vibrations per hour

Bracelet or Strap Alligator

Buckle Pin

Swiss made

CVSTOS

THE TIME KEEPER

Re-Belle Sakura

Re-Belle Papillon

Re-Belle Rose

CVSTOS s'ouvre à un nouveau monde fait de rêves et d'émerveillements, en agrandissant sa collection, dédiée aux femmes. Après un premier succès avec le modèle Re-Belle Sakura et son serti neige unique, Cvstos propose des variantes de couleurs avec des Saphirs bleus, roses ou jaunes et des Tsavorites vertes qui viennent orner les courbes élégantes de la carrure.

Cette année, un élégant rosier ou un vol poétique de délicats papillons, peints à la main ou encore sertis de pierres aux couleurs chatoyantes, viennent souligner l'interprétation précieuse de cette douce composition florale. Chaque rose et papillon est posé en applique ou encore finement intégré dans la masse du cadran, lui-même surmonté par une fine couche de nacre véritable.

Ces pièces d'exception sont réalisées en or rose 5N ou en acier et se portent sur un bracelet en cuir alligator aux douces couleurs se mariant parfaitement avec les différents ornements constituant le cadran et les pierres précieuses du boîtier.

Une ode à la beauté du temps qui passe et qui renaît... Là où la Haute Horlogerie se marie harmonieusement avec les métiers d'art et de Joaillerie fine.

Fiche Technique

Boîtier RE-BELLE Tonneau 36.00 mm x 47.20mm

Matériaux Acier 316-L ou or rose 5N. Boîtier Poli

Sertissage Diamants, Saphirs de couleurs, Tsavorites

Fond Ouvert

Glaces Saphir antireflets 2 faces

Étanchéité 100 mètres (10 ATM)

Vis Titane grade 5 poli, profil exclusif CVSTOS TECHNOLOGY

Couronne Vissée, titane grade 5 poli, insert en or 5N serti ou acier serti

Cadran nacre, fleurs ou papillons en 3D peints à la main

Index Chaton serti diamant

Aiguilles Ajourées, chromées ou plaquées Or 5N et traitées Super-Luminova

Calibre CVSTOS 551 automatique

Fonctions Sakura Heure, minute, seconde, grande date, deuxième fuseau horaire

Fonctions Papillon et Rose Heure, minute, seconde au centre

Réserve de marche 42 heures

Rubis 23

Masse oscillante Alliage exclusif TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY

Fréquence 28'800 alternances / heure

Bracelet Alligator

Fermoir Ardillon

Manufacturé en Suisse